
Zápis zjednání výboru oddílu atletiky
PSK Olymp Praha, z.s. č. 10

Dne: 28. LL. a 5,12.2024

Účastníci:
Členové výboru:

Michal KrČmář, Lenka Masná, Jindřich Linhart, Pavel Kudrna (pouze 5.12.2024)

Hosté: 0

Omluveni: na jednání 28. 1"1,. 2a24 Pavel Kudrna

Program:
1. Volba zapisovatele a ověřovatele zápisu
2. Trenérské odměny
3. Nové dresy
4. §ystém EOS

5. Různé

Průběh iednání:
Jednání bylo zahájeno 28. LL. ZO24 v 13:30.

1. Volba zapisovatele a ověřovatele zápisu
zapisovatelem byl zvolen Michal krčmár; ověřovatelem Lenka Masná

2. Trenérské odměny
Michal KrČmář navrhl mimořádné odměny za realizaci náboru a administraci novlí,ch dětí do přípravek
Pro Magdu Smolíkovou ve vriŠi 2 600,- Kč a Nikolu Kacovskou ve výši 3 100,- Kč.

Výbor rniPlatu odměnY schválil. Odměny budou oběma trenérkám vyplaceny v termínu výplat za
prosinec 2024.

Michal KrČmář informoval ČlenY výboru o konečných úpravách vah jednotliuich ukazatelů pro
výpočet odměn trenérům. výbor úpravu ukazatelů schválil.

Výbor Projednával vYPoČtenou výŠi odměn jednotlivých trenérů a její úpravy jakož i problémy
s některými dohodami spojené.

Jednání výboru bylo přerušeno dne 28. I1.2024 v 15:30.

Druhá část jednání r4íboru byla zahájena dne 5. 12.2024 v L4:75

Výbor rozhodl, Že oProti PŮvodnímu záměru nebudou do odměn trenérům zahrnuty částky za vedení
závodních družstev, ale budou vyplaceny jednorázově na konci roku 2025.



výbor projednal výši odměn jednotlivým trenérům a pověřil:

o Pavla Kudrnu, abY Projednal s Janou Pavtíkovou stav její trenérské licence
o Michala KrČmáře, abY projednal uzavření trenérské smlouvy s Jiřím Kryštofem

3. Nové dresy
pavel kudrna doplnil svoji písemnou informaci předloženou oA k 28. 11. předložil k náhledu návrhy
dresŮ s variantami barevného řeŠenÍ. Dohodnuto, že na jednání TR dne g. t2.2024 budou vyžádány
velikosti Pro výrobu vzorkŮ (Kalous muŽský dres, Krčmář ženský dres, šebrlová ženský dres, Skálová
Ženská kombinéze). Vzorky budou vyrobeny v jednotlivrých barevných variantách.

Pavel Kudrna Potvrdil, Že dresy budou v dostatečném množství k dispozici pro přebory prahy v hale
2a24.

4. EOS
Michal KrČmář informoval výbor o posledních jednáních s firmou s firmou EoS media, s.r.o. po
uPřesnění některých informací dodaných firmou se jeví problematické předepisování plateb čtenům
oddílu a jejich sYstémová kontrola. Na dalším upřesňování se pracuje. V případě, že nebude problém
vYřeŠen, bude Prověřena moŽnost aplikace systému využívaného Spartakem praha 4.

5. Různé
o klára cíchová - žádost o prominutí členských příspěvků pro rok2025

Klára řádně uhradila Členské příspěvky pro rok 2024, následně byla v červnu 2024těžce
zraněna motocYklistou. Její léČba a nástedná rehabilitace jí neumožňovala sportovat v roce
2024 a situace bude zřejmě přetrvávat i po značnou část roku 2025. Klára má zájem po
ukonČení rehabilitace dále sportovat v atletickém oddílu. Výbor rozhodl, že pro rak 2025
akceptuje neuhrazení členských příspěvků z její strany.

o Bára stýblová a veronika kalová
Michal KrČmář informoval, Že ředitel CS Olymp souhlasí s tréninkem uvedených členek oddílu
v prostorech areálu i mimo hodiny pronajaté oddílem.

o Změna způsobu přihlašování na závody v lS ČAS
Od 1. I.2025 se mění sYstém přihlašování k závodů. Přihtašovat budou moct pouze oddílem
oPrávnění Členové oddílu. Aktuálně byla vydána čtyři oprávnění. předpokládá se doplnění o
vedoucízávodních druŽstev. O změně systému bude informovat TR Michal Krčmář.o poplatek za užívánískříněk
V období od 1. 1. do 31. t. 2O25 ie třeba uhradit roční poplatek za užívánískříněk v šatně.
Částku 3o0,, KČ je nutno uhradit na ÚČet oddílu ptatbou s VS 6021503. lnformaci předá
Michal Krčmář trenérům na TR 9. L2.2025

r Byla projednána připravenost na mítink Mikulášská hala 2024.
výbor konstatuje, že lze očekávat úspěšnou realizaci závodů

. ŠkoleníTAp

Výbor konstatoval, Že se vŠemi členy oddílu, kteří získají licenci TAp a budou mít zájem
trénovat, uzavře DPP (236,- Kč/hodina) tak, aby moh]i být využíváni v určených trenérských
skuPinách Či k oPerativním záskokům mezi skupinami především v kategorii přípravky.



Jednáníbylo ukončen . 12.2024 v ].8:00,

zapisovatel ověřovatel


